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ANKARA KENT KONSEYİ ODAMIZI 
ZİYARET ETTİ

Ankara Kent Konseyi Başkanı Yürütme Kurulu 
Başkanı Halil İbrahim Yılmaz ve Yürütme Kuru-
lu Başkan Yardımcısı Prof. Dr. Savaş Zafer Şahin 
Odamızı ziyaret ederek yönetim kuruluna başarı-
lar diledi. Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin 
Alan, Yönetim Kurulu Yazman Üyemiz Dursun 
Malik Bakır ve Yönetim Kurulu Sayman Üyemiz 
Düzgün Esina’nın hazır bulunduğu ziyarette An-
kara Kent Konseyi Yürütme Kurulu Başkanı Ha-
lil İbrahim Yılmaz, Kent Konseyinin katılımcı bir 
anlayışla kentin yoksulluk, işsizlik, şiddet gibi 
sorunlarına çözüm üretmek, sürdürülebilir kal-
kınma ve kent yönetimi için bir danışma kurumu 
olduğunu belirterek Konseyin meslek odaları ile 
ilişkisinin önemine dikkat çekti.

Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin Alan 
da Odamızın bu ilişkinin güçlendirilmesinden 
memnuniyet duyduğunu belirterek Oda olarak 
kentin önemli sorunlarına ilişkin çalışmalar yü-
rütmeye çalıştıklarını kaydetti. Alan, Ankara’da 
“Çamlıdere-Kızılcahamam’ı kapsayan bir jeopark 
oluşturulması için “Ankara’nın Doğal Miras Un-
surları Jeopark Projesi ve Jeoturizm Potansiyeli” 
başlıklı bir rapor hazırladıklarını ve bu raporu 

Ankara Büyükşehir Belediyesi ve Ankara Valiliği 
ile paylaştıklarını bu konuda Vali Yardımcısı baş-
kanlığında bir çalışma grubu oluşturulduğunu 
ancak çok ilerleme kaydedilemediğini hatırlattı. 
UNESCO tescili ile oluşturulacak bir jeoparkın 
kentin sürdürülebilir kalkınması için önemine 
dikkat çeken Alan, aynı şekilde kentin jeotermal 
kaynaklarının da yeterince değerlendirilmediğini 
belirtti. Bu konuda da “Ankara’nın Jeotermal Kay-
nakları Potansiyel, Geliştirilebilirlik ve Ekonomik 
Yararlanma Seçenekleri İçin Değerlendirmeler” 
başlıklı bir rapor yayımladıklarını ve karar verici 
kurum ve kuruluşlarla paylaştıklarını hatırlattı. 
Ankara’nın 100’ün üzerindeki köyünde sağlıksız, 
arsenikli sulara ilişkin de çalışmalar yürüttükleri-
ni kaydeden Alan bu ve benzer çalışmaların Kent 
Konseyi ile birlikte yürütülmesinin sorunların çö-
zümünü hızlandıracağını dile getirdi. Kent Kon-
seyi Başkanı Halil İbrahim Yıldız ise bu çalışma-
ların Kent Konseyi tarafından Belediye Meclisine 
tavsiye kararı olarak iletilmesi amacıyla bir araya 
gelip çalışma yürütülmesi için çaba harcayacakla-
rını dile getirdi. Ziyaret iyi niyet dilekleri ile sona 
erdi.


